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§: 1  Upprop  

 

§: 2  Betraktelse     

 

 

§: 3  Kallelse  

Församlingsrådets beslut 

Att godkänna kallelsen 

 

§: 4  Protokolljusterare  

 

Församlingsrådets beslut 

att utse Lars Jonsson till protokolljusterare. 

 

§: 5  Godkännande av dagordningen 

 

     Ämne 

    Punkten 15 flyttas till efter punkt 10. 

 

 

  

§: 6 Vem är den nya Församlingsherden? 

 
 

Ämne.   

Presentation av Karolina Brattgård Thoäng. 

Karolina presenterade sig själv. 

Vi gjorde en presentationsrunda av övriga närvarande. 
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§: 7  Information från församlingsherden 

Ämne 

Husmor Anna Sjöström är tjänstledig, Freddy Lopez är vikarie för Anna. 

Verksamheterna har dragit igång. 

 

Det är inte så många barn dop som tidigare, det är något att jobba med. 

Samtidigt har vi många konfirmander, många av dem är inte döpta utan 

döps under konfirmandtiden. 

 

Det är en pågående Boom i Stockholm när det gäller konfirmander. 

Vi har 265 konfirmander i pastoratet, en tredjedel är inte döpta. 

Vi behöver finnas där för ungdomarna som konfirmeras, många söker 

sin andlighet och är därför konfirmander, inte för presenterna utan för 

sig själv. 

Man möter många andra kulturer där religionen är en självklarhet och 

då söker man sig gärna efter sin egna andlighet. Det påverkar även att 

det är oro i världen, man är orolig för framtiden: 

Vi har också i pastoratet gjort en lång tids satsning på just ungdomar 

och konfirmander. Unga ledare och våra ledarutbildningar är en viktig 

byggsten som spelar in på antalet konfirmander och att de 

konfirmander vi har haft talar om hur bra de tycker att konfirmationen 

har varit för andra. 

 

Det har varit en skjutning på Trångsundsskolan. Svenska kyrkan var den 

enda utomstående aktör som var inbjudna till rektorn om hur SvK kan 

stötta ”oss i skolan”. Det finns förutsättningar för ett samarbete, 

rektorn brukar säga nej till utomstående aktörer, men inte till Svenska 

kyrkan. 

Vi öppnade upp, vi var närvarande i båda kyrkorna och hade extra 

öppet, vi rusade inte till skolan men var ändå närvarande utan att vi 

blev påträngande. Det gick ut via skolan till föräldrarna att kyrkorna 

hade öppet. 
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§: 8  Församlingsinstruktionen 

  

Ämne 

Synpunkter som fördes fram under diskussionen var: 

När församlingsinstruktionen tas upp i kyrkofullmäktige i november är 

det viktigt att vår bilaga kommer med och tas upp på mötet. 

Det är viktigt med representation i arbetsgruppen. 

Synpunkter på församlingsinstruktionen för Trångsund Skogås behöver 

framföras till Anders Norman så snart som möjligt. 

epost: xuctacdenhoabinh@yahoo.com 

med kopia till Karolina  

epost: karolina.thoang@svenskakyrkan.se  

 

Mycket av det som diskuterades kom med i dokumentet. 

Det är viktigt att det framkommer att antalet barn minskar i pastoratet, 

(och i hela Sverige). Den minskningen kommer enligt prognosen att 

fortsätta de närmaste tio åren innan det vänder och går upp igen, vilket 

kommer att påverka verksamheter och planering. 

 

Bilagor  

FIN revidering 2024-05-03 (PDF) 

FIN diskussion feb 2024 (PDF)  

 

 

§: 9  Lokalförsörjningsplan  
  
 
Ämne  
Synpunkter som fördes fram under diskussionen var: 
Att få lokalförsörjningsplanen tryckt till nästa församlingsrådsmöte. 
Enkäter har gått ut till anställda om hur man ser på lokaler etc, dessa 
enkäter har inte gått ut till församlingsrådet. 
Det finns angivet i dokumentet var man kan vända sig med synpunkter: 
Det här är ett viktigt arbete. 
Vi har många företag inom församlingens geografiska gränser, man 
skulle kunna vända sig till dem och inbjuda dem till att hyra in sig att ha 
sammanträden och utbildningsmöten i kyrkans lokaler. 
 

Bilaga 

Lokalförsörjningsplan-Huddinge-Pastorat- 2024-09-02 (PDF) 

mailto:xuctacdenhoabinh@yahoo.com
mailto:karolina.thoang@svenskakyrkan.se
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  §: 10  Mariakyrkans kyrkotomt 

 

Ämne  

Vik Församlingsherde Ulla Le Vau informerade om läget angående 

planerna för Skogåstorget och hur det påverkar Mariakyrkan. 

 

Länsstyrelsen har ärendet på remiss. 

Länsstyrelsen anser att själva tomten runt Mariakyrkan och 

Stenläggningen framför Mariakyrkan tillhör kyrkan.  

Kommunen kan inte ändra hur som helst på den del av Skogåstorget 

som tillhör Mariakyrkan utan att kyrkan är med på detta. Kommunen 

måste dessutom ansöka hos länsstyrelsen för att få tillstånd att göra 

eventuella förändringar. 

 

Varje fastighet har en tomt som är fastställd och har rätt till 

tillfartsvägar. 

Det innebär bland annat att pollaren som nu blockerar infarten till 

Skogåstorget från vändplanen vid Mariakyrkan (Skogås Torgväg) inte får 

sitta där. Församlingen har rätt till att ha körväg fram till Mariakyrkan 

för transporter, färdtjänst och räddningsfordon. 

Tillfartsväg för sophämtning behöver säkras upp, sopbilen kan åka 

mellan husen men vägen måste byggas säkrare för transporter. För 

tillfället finns en tillfällig lösning med en sopstation på en av 

parkeringsplatserna vid vändplanen detta är inte en tillfredsställande 

permanent lösning. 

 

Det som är positivt är att en av stadsplanerarna var med på senaste 

Fokusmötet och berättade om planerna för att öppna upp Skogåstorget, 

och att kommunen är med på att pollaren inte får blockera tillfartsväg 

till Mariakyrkan. 

 

Bilaga 

Mariakyrkans kyrkotomt Underrättelse med begäran om yttrande (PDF) 

 

          §:15 Reflektioner 

Ämne 

Ulla Le Vau som har varit vikarierande församlingsherde delade med sig 

av reflektioner över sin tid som församlingsherde. 
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Det har varit ett kort vikariat som har varit en enorm glädje. 

glad över att det har gått i mål. 

Det är en härlig atmosfär och vilja i församlingen, det finns en bra 

potential och det växer vidare. 

Det blev lite rörigt efter att Jerker slutade. 

 

Församlingsrådet kommer att hitta rätt, det finns goda vägar till 

beslutsvägar. 

Församlingsinstruktionen är inte lätt. 

Frågor som församlingsrådet kan fundera över: 

-Hur stor ska gruppen vara? Kan man tjäna på att vara en mindre grupp 

i församlingsrådet som kan vara mer fokuserad? Fundera över vad det 

skulle inbära att trimma organisationen för att dynamiskt arbete? 

-Huddingemodellen, vad ska vi vara stolta över? 

-Församlingsrådet har möjlighet att påverka hur Församlingsrådet ska 

verka framöver. Anders har fått gruppen att öppna upp och prata och 

diskutera mer. Att reflektera tillsammans. 

-Allt är processer, ett pågående fortsatt arbete. 

 

Församlingsrådet avtackade Ulla Le Vau. 

 

 

§: 11 Ändrad Församlingsindelning.  

  

Ämne 

Pastoratets fyra församlingar blir till tre med en ny 

församlingsindelning. Församlingarna blir då: 

Huddinge-Segeltorp 

Flemingsberg-Vårby Gård 

Trångsund-Skogås 

För vår del blir det inte någon större påverkan, varken vad gäller 

personal eller ekonomiskt. Vi blir en del av ett pastorat som ser lite 

annorlunda ut mot vad det var tidigare. 

Om allt går som vi tror att det ska gå, så ska den nya organisationen och 

den nya församlingsindelningen vara klar 1 januari 2026, efter 

kyrkovalet med de nya församlingsråden då det är den första dagen på 

den nya mandatperioden.  
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§:12   Regnbågsnyckeln 

 

 Församlingsrådets beslut  

Att Församlingsrådet genomför studiecirklarna om Regnbågsnyckeln 

Söndag 27 oktober 12:30-15:00 

Torsdag 7 november efter Församlingsrådets ordinarie sammanträde 

Torsdag 5 december efter församlingsrådets ordinarie sammanträde. 

  

Ämne 

Arbetet med att genomgå Regnbågsnyckeln är nu igång i hela  

pastoratet. För församlingsrådets del innebär det att alla ska gå 

introduktionen och att alla ska få boken.  

Församlingsrådet ska ska även träffas vid flera tillfällen för att gå 

igenom studiecirkeln. 

 

Förslaget blev att Församlingsrådet träffas söndagen den 27 oktober 

efter högmässan 12:30 fram till 15:00. 

Samt efter församlingsrådets sammanträden den 7:e november, och 

den 5:e december. 

 

 

§:13  Övriga frågor 

 

 Ämne 

Frågor och synpunkter som belystes var: 

Framöver borde det finnas en punkt Rapport från kyrkorådet. 

   

 Beredskapsvecka, Sätt igång Huddinge ska gå av stapeln vecka 39 varje  

år. Vi är inte med i år, men planen är att vi kommer vara med från nästa 

år. Skolorna övar detta med inrymningar och utrymningar.  

Just nu är det lugnt i Skogås och Trångsund, polisen har fått bort den 

öppna droghandeln. 

Det är viktigt att vi som bor och verkar i Skogås Trångsund är en del i 

detta. 

Samordnare från kommunen kommer ta över Trygghetsmötena som 

polisen har hållit i. Dessa kommer nu bli fyra gånger per år och de 

kommer att hållas i Mariakyrkan. 
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Vi har en krisplanering som ger instruktioner om vad vi får och kan göra 

vid en kris eller vid krig. 

 -Verksamhetsinriktning 2025 

  Karolina gick igenom verksamhetsplanen för 2025. 

Saknas i verksamhetsplanen om mer uppsökande verksamhet   mot 

äldre. Vi kanske behöver fler volontärer? 

 

Neutrala digitala annonsplatser, dvs gärna i Skogås centrum, men 

kanske inte inne i olika butiker. 

 

Bilaga 

Verksamhetsplan 2025 Trångsund Skogås (PDF) 

Verksamhetsplan 2025 Trångsund Skogås Presentation (PDF) 

 

 

§:14 Delgivningar (Delgivningspärmen skickas runt under mötet) 

  Det hade inte inkommit något nytt att delge. 

§:16  Mötets avslutades. 

 

 

 

 

 

 

 


